
Referat generalforsamling IBB 25-03-2024 

Dagsorden: 

Punkt 1: Valg af dirigent og referent 

Kenneth Tillisch vælges som dirigent og Mathias Hornbøll vælges som referent 

Til generalforsamlingen er 9 til stede. 

Punkt 2: Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

Susanne gennemgår beretningen som også er sendt ud på mail. Der var ingen videre kommentarer fra de 
fremmødte til bestyrelsens beretning. 

Punkt 3: Forelæggelse af årsrapport (inkl. Revideret regnskab) for det forløbne år til 
godkendelse 

Kassereren Andreas gennemgik årsrapporten for 2023, som også er sendt ud. Resultatet for 2023 er et 
underskud på 55.000kr.  

Brugen af fjerbolde i 2023 har været væsentlig højere end forventet. Der diskuteres hvad dette kan 
skyldes. Det er ikke overvejet om der skal skiftes bold-type – Trænerne synes Yonex boldene er driftsikre, 
og varierer ikke meget i kvalitet. Bestyrelsen har ikke snakket om at skifte bolde. Derimod diskuteres 
hvorvidt et nyt fugtskab kan hjælpe på SIB. På nuværende tidspunkt når boldene ikke at ligge ret lang tid i 
fugtskabet, hvorfor holdbarheden bliver lavere. Bestyrelsen vil arbejde på at søge om et nyt fugtskab hos 
Københavns Kommune, enten et ekstra skab, eller et større skab.  
 
Underskuddet tilskrives i stor grad et honorar, som er blevet udbetalt til klubbens formand for sit arbejde 
i det forrige år. Dette beløb skyldes, at Susanne har påtaget sig de opgaver, som en evt. lønnede 
administrativ medarbejder skulle have haft.  

Generalforsamlingen godkendte årsrapporten enstemmigt efter gennemgangen.  

Punkt 4: Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år til godkendelse 

Kassereren gennemgik budgetforslaget for 2024, med enkelte spørgsmål hertil.  
Træneruddannelse forventes at være billigere i 2024, hvilket skyldes, at der på nuværende tidspunkt er et 
godt uddannelsesniveau blandt trænergruppen, hvorfor der budgetteres med mindre her.  
Der prioriteres at få flere ungdomsspillere ud og spille turneringer, så der budgetteres med en indtægt i 
form af deltagerbetaling, som klubben herefter betaler til stævnetilmelding.  

Der bliver spurgt ind til om bestyrelsen har overvejet sponsorater, eftersom vi er en klub med over 700 
medlemmer, men ikke en eneste sponsor. Bestyrelsen har snakket løst om det, men er ikke kommet 
videre med det endnu. Det bliver diskuteret forskellige måder at få en sponsor på, det kan både være en 
trøjesponsor, eller en mindre sponsor.  

Herefter blev budget 2024 godkendt enstemmigt af generalforsamlingen.  

 



Punkt 5: Behandling af indkomne forslag 

Ingen forslag 

Punkt 6: Valg af formand (i lige år)  

Susanne Spang Jørgensen på valg – genopstiller 

Susanne genvælges enstemmigt  

Punkt 7: Valg af kasserer (i ulige år)  

Andreas Rasmussen ikke på valg 

Punkt 8: Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer (1 i lige år, og 2 i ulige år)  

Madelina Pop på valg – genopstiller 

Madelina genvælges enstemmigt 

Rasmus Kwasniak ikke på valg 

Mari-ann Gyldenkrantz ikke på valg 

Punkt 9: Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

Frederik Homann på valg - genopstiller ikke.  

Mette Hansen-Hersnap opstiller som suppleant, og vælges ind. 

Anna Mogensen på valg -genopstiller. 

Anna genvælges enstemmigt. 

Punkt 10: Valg af revisor 

Michael Neumann genopstiller. 

Michael vælges igen. 

Punkt 11: Eventuelt 

Der foreslås en ungdomstræningslejr i starten af sæsonen, hvor spillerne kan blive rystet sammen til den 

nye sæson. Derudover kan forældre inviteres med til morgenmad om søndagen, hvor der også kan 

afholdes et forældremøde, hvor holdsport, Badmintonplayer og sæsonen kan præsenteres. Det er nok 

ikke muligt at afholde allerede efter sommerferien i år da hallerne ofte bookes 2 år i forvejen, men det vil 

blive overvejet.  

Der snakkes også om et almindeligt forældremøde. Det er ofte svært at få forældre til at deltage til 

forældremøderne, så der snakkes om hvordan de kan placeres sådan flest muligt dukker op.  



Der foreslås også et krav om at spille i klubtrøje når man spiller holdkamp, det kan også hjælpe med 

trøjesponsor hvis alle spiller i klubtrøje. Bestyrelsen vil tænke over om det er den bedste løsning.  

 


